



Cascando

**Connect.  
Share. Enjoy.**

OUR INTERIOR PRODUCTS ALWAYS AIM TO INCREASE PEOPLE'S QUALITY OF LIFE AND PRODUCTIVITY, WHILST ALSO ADDING INTIMACY AND CHARM. THEY ARE A RESPONSE TO WHAT PEOPLE BOTH WANT AND NEED.

Mit unseren Produkten, die ganz auf den Bedarf der Nutzer ausgerichtet sind, wollen wir die Lebens- und Arbeitsqualität verbessern und Ihrer Umgebung Intimität und Charme verleihen.





# TEAM

Design by Peter van de Water

**Waiting, working and socializing. Team is a modular seating concept creating all the right touch points.**

Warten, arbeiten und begegnen. Team ist ein modulares Sitzkonzept, mit dem für jeden Bedarf die richtige Umgebung geschaffen werden kann.



German  
Design Award

SPECIAL  
MENTION 2015



# BLOG

Design by Robert Bronwasser

**Work. Meet. Relax. Blog is a new table design that will add a touch of joy to the concept of working together. The table has an integrated storage space for power, cables, hubs and routers.**

Arbeiten. Begegnen. Entspannen. Blog ist ein Tisch in einem neuen Design, das Spass in das Konzept der Zusammenarbeit bringt. Der Tisch verfügt über eingebautem Stauraum für Netzteile, Kabel, Hubs und Router.





**Work.  
Meet. Relax.**





4



# PILLOW

Design by Robert Bronwasser

In a modern, open workspace, silence and sound absorption are goods of desire. Cascando is introducing an extended family of acoustic elements enabling you to build your own office society.

**Im open office sind Stille und eine gute Beherrschung der Akustik äusserst wichtig. Cascando stellt eine erweiterte Familie von akustischen Elementen für die individuelle Gestaltung der Büroumgebung vor.**

interior  
innovation  
award  
2015

Winner





Disegno.



Disegno.



# PILLOW SPACE

Design by Robert Bronwasser

**Pillow Space acoustic elements enable you to completely transform an open space. Available as room divider, wardrobe, brochure holder, storage element or planter.**

Pillow Space akustische Elemente ermöglichen die komplette Einrichtung grosser Räume.  
Pillow Space kann als Raumteiler, Garderobe, Prospekthalter, Stauraum oder Pflanzenhalter verwendet werden.



# FLOWER

Design by Robert Bronwasser

**Flower is a superb coatstand that will entice people to hang up their coats, jackets or shawls. Simple, elegant and sustainable. Energizing the office spirit, expressing a collective DNA.**

Flower ist ein perfekter Garderobenständer, der zum Aufhängen von Mänteln, Jacken und Schals einlädt. Schlicht, nachhaltig und elegant. Ein Ausdruck unseres kollektiven Bewusstseins, der Geist und Sinne im Büro belebt.

interior  
innovation  
award  
2015

Winner







**Cascando Products b.v.**  
Het Vergun 5  
NL-6931 KC Westervoort  
The Netherlands

T +31(0)26 35 19 603  
F +31(0)26 35 19 808

E [design@cascando.nl](mailto:design@cascando.nl)  
I [www.cascando.nl](http://www.cascando.nl)

**New address per  
01.10.2015**  
Impact 2  
NL-6921 RZ Duiven  
The Netherlands